

Referat af menighedsrådsmøde, onsdag den 10. september kl. 18.30 – 20.30

Fraværende med anmeldt forfald: Anja Bjerring Kongsfelt

Forslag til dirigent: Anna Holm Bjerreskov

1. Bemærkninger til referat af sidste møde: *Ingen*
2. Meddelelser fra formanden:
 - a. *Kulturtræf Husum Skole 18. september (kræver tilmelding, Bettina deltager)*
 - b. *Invitation til Landemode (tilmelding til kordegn inden 29. september),*
 - c. *Ingen forlader mødet før protokol underskrives*
 - d. *Orienterede om nyt IT-netværk, hvor printeren er koblet på, henvendelse til kordegn mht. kodeord m.m.*
 - e. *Opfordring til at medbringe frugt til høstgudstjeneste*
 - f. *Spørgsmål om bidragstørrelse til Josefines afskedsgave. Man blev enige om et beløb*
3. Dahlins høringsforslag fra sidste MR-mødes punkt.7 v/Iben: *Skema skal distribueres, det blev glemt ved sidste møde*
4. Budget 26 v/Heidi: *Opfordres til at tænke sig om og gå tilbage til ens personalegruppe, et udvalg vil blive nedsat, bestående af FU samt Lars B., ønsker skal forlægges FU inden 1. oktober, Elsebeth foreslog 20.000 kr. til foredrag, Varslede kommende kommentarer til 2024-regnskabet fra revisionen og forslag til ændringer*
5. Privat overnatning v/Elsebeth: *Det blev besluttet ikke at åbne for privat overnatning*
6. Nedsættelse af udvalg for kontaktperson v/Elsebeth: *Iben delte et skriftlig forslag ud under mødet, som blev debatteret, Bettina orienterede om problematikken ved at frikøbe medarbejdere til kurser, det blev besluttet at have det som punkt næste gang. Et understøttende team til kontaktperson bestående af Sarah, Jens (kordegn), Anitha og Elsebeth blev vedtaget. Besluttet at FU også blev et økonomiudvalg og tilpasset provstiudvalgets møder*
7. Behandling af nye gulve (Bilag 2 + Bilag 3) v/Anitha: *Forslaget blev vedtaget*
8. Samtale Lørdag (Bilag 1) v/Elsebeth: *Vedtaget, Elsebeth foreslog nedsættelse af et udvalg med mindst én præst (udvalget blev: Iben, Anitha, Bettina og Elsebeth), datoer blev diskuteret, man besluttede at det skulle udsættes til januar, da der foregår mange ting i efteråret – man endte med 24. januar 2026, personalet inviteres.*
9. Ønsker til budget: SE punkt 4
10. Ang. valg til provsti 3. september v/Heidi: *Det blev bekendtgjort at Heidi blev valgt*
11. Fjernelse af Efeu (Bilag 4) v/Anitha: *Iben foreslog at æstetikudvalget kommer med et forslag om hvad der skal ske, møde i næste uge Derfor ingen beslutning i dag, besluttet ved næste møde*

12. Nyt fra:

- a. Kirkeværge: Lysprojektet er færdigt (godkendelse på mandag) og gulvprojektet er ved at være færdigt, kommende projekt: vinduerne i tårnet
- b. Kontaktperson: Ny kommunikationsarbejder: Signe Bugge Schou starter 22. september, Helle Wagner, ikke længere ansat, vi opfordres til at bruge km-mail 7067sad@km.dk når vi mailer til Sarah, fremadrettet vil Sarah være fast tirsdag formiddag eller onsdag formiddag
- c. FDF: Ny formand: Kasper Buur Vistesens, kredsledelse er ikke formelt nedsat endnu men bestyrelsen vil gerne støtte op om samarbejdet i kirken
- d. Aktivitetsudvalget: Nytårsændringen udskydes til næste år, fortalte om den kommende høstgudstjeneste, Elsebeth fortalte om den nye foredragsrække, forårsprogrammet er også på vej
- e. Korsagergaard: Majken fortalte om problemerne angående vedligeholdelsesforpligtelserne. afventer Københavns Kommunes udspil, angående ønsker om adgang til ChurchDesk så er 2 lokaliteter i kælderen oprettet og kordegnen booker for børnehaven m.m., børnehaven vil give underskud pga. personalesager, der skal findes en ny suppleant i Institutionsbestyrelsen, Teddie valgt
- f. Provstiudvalg: Bettina kunne berette at Peter fra Ansgar kirke opstillet til stiftsrådet, (er også valgt til provstiudvalget), provstiudvalgets formand berettede om provstiudvalgets arbejde
- g. Præsterne: Iben takkede for vores modtagelse af praktikant Mia, som kommer igen i november, Ibens praktikanter også glade for at være der, Bettina og Annas konfirmander også begyndt
- h. Kommunikationsmedarbejder: intet nyt
- i. Medarbejderrepræsentant: intet nyt
- j. Æstetikudvalget: Møde i næste uge
- k. Grøn omstilling: Intet nyt

13. Siden sidst: Iben fortalte om menighedsvuggestuekoncerten

14. EVENTUELT: Heidi vil høre om Coorrie (forhenværende præst) kan låne mødelokalet til sin runde fødselsdag (14.05.26), - der blev svaret ja, men der skal udarbejdes regler for udlån – udvalg nedsættes på mødet næste gang

15. Protokol underskrives. (mødet slut kl. 20.39)

P.M.V.

Anitha Andersen Formand

Referent: Jens Legaard

Husum, den 10. september 2025

Til stede: Ulla Nielsen, Sarah Jeanett Dahlkild, Maj-Britt Bøgebo, Majken Ejlerskov Petersen, Heidi Kjørbo, Elsebeth Jakobsen, Anitha Andersen, Anne Bodil Carlsen, Nina Teddie Hansen, SP: Bettina Birk Jensen, SP: Anne Holm Bjerreskov, SP: Iben Hornshøj Sørensen, Medarb. Rep.: Kirsten Thorup.